
2. redna (3. zaporedna) seja Aktiva svetov staršev OŠ domžalsko-kamniške regije v šolskem letu
2020/21

Seja je potekala v sredo, 3. 3. 2021, od 18. do 21. ure preko aplikacije Zoom.

Prisotni:
Anton Meden (OŠ Janka Kersnika Brdo)
Danijela Kokalj Škvarč (OŠ Venclja Perka Domžale)
Aleš Božnik (OŠ Venclja Perka Domžale)
Metod Pogačnik (OŠ Stranje)
Igor Zemljič (OŠ Toma Brejca Kamnik)
Špela Grčar (OŠ Frana Albrehta Kamnik)
Diana Sušnik (OŠ Jurija Vege Moravče)
Marjan Šalamun (OŠ Domžale) – prisoten le 5 minut
Jana Tomazin (OŠ Domžale)

Opravičili odsotnost:
Nina Koselj (CIRIUS Kamnik)
Katja Savernik (OŠ Janka Kersnika Brdo)

V aktiv domžalsko-kamniške regije  je vključenih 14 šol,  na današnji  seji  so prisotni  predstavniki
sedmih šol. Čeprav nismo bili sklepčni, smo se odločili, da sejo izvedemo.

V vabilu na sejo je bil predlagan naslednji dnevni red:
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje
2. Poročilo o delu ZASSS od zadnje seje
3. Priprave na zasedanje Skupščine ZASSS, ki bo 10. 4. 2021
3.1. Določitev treh delegatov za zasedanje Skupščine ZASSS
3.2. Izpolnitev članskega obrazca 2021
3.3. Oblikovanje predloga kandidatov za letošnje volitve vodstva ZASSS (predsednik in dva 
podpredsednika v naslednjem dveletnem mandatu)
4. Vnos skupnih nabavnih cen DZ
5. Seznanitev z nalogami delovnih skupin ZASSS in razmislek o morebitnih članih v delovnih 
skupinah (za naslednje šolsko leto)
6. Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks
7. Razno

Dnevni red seje je bil soglasno sprejet.

Ad 1) Potrditev zapisnika prejšnje seje

Zapisnika seje aktiva z dne 7. 10. 2020 in dopisne seje, ki je potekala od 8. do 12. 10. 2020, sta bila s
strani prisotnih soglasno potrjena.

Ad 2) Poročilo o delu ZASSS od zadnje seje

Jana Tomazin je poročala o delu ZASSS od zadnje seje:
1. 11. redno zasedanje Skupščine ZASSS je potekalo v soboto, 17. 10. 2020, preko aplikacije

Zoom. Posvetovanje, ki je bilo napovedano za dopoldanski del srečanja, je bilo prestavljeno
na čas, ko se umiri epidemija, tako da smo imeli le zasedanje. Ugotovili smo, da si je ZASSS
pridobila mesto kredibilnega in referenčnega predstavnika pogledov staršev tudi v medijih.
Večino nagovorov se  prepošlje  Koordinaciji  v  vednost  in  ravnanje  v skladu z  avtonomijo
aktivov.  Nekaterim  deležnikom  ZASSS  odgovori  le  s  predstavitvijo  Zveze.  Kot  članica
Evropske starševske zveze je ZASSS po svojih predstavnikih sodelovala na več mednarodnih
dogodkih. V ZASSS že nekaj časa razmišljajo, da bi v času predsedovanja Slovenije Svetu



EZ, jeseni 2021, organizirali konferenco in zasedanje Generalne skupščine EPA, vendar zaradi
trenutne situacije konkretnih aktivnosti  ni.  Predstavniki  ZASSS na povabilo organizatorjev
sodelujejo na javnih dogodkih, se vključujejo v delo delovnih teles zunaj ZASSS in sodelujejo
v javnih razpravah. Obravnavali smo poročila delovnih skupin in se seznanili z nepreklicno
odločitvijo sedanjega predsednika ZASSS, da ne namerava več kandidirati za to mesto, zato
moramo  do  naslednjega  zasedanja  Skupščine  ZASSS  (predvidoma  aprila  2021)  poiskati
novega kandidata.

2. 39. seja Koordinacije ZASSS je potekala v petek, 12. 2. 2021, preko aplikacije Zoom, smo se
pa pred tem zaradi večje operativnosti in učinkovitega odzivanja na situacijo med epidemijo
sestali na treh delovnih srečanjih preko aplikacije Zoom (20. 11. 2020, 20. 12. 2020 in 5. 1.
2021). Na ravni Koordinacije smo oblikovali odgovore na vprašalnik projekta Zagotavljanje
mehkega prehoda med vrtcem in osnovno šolo, ki ga izvaja Pedagoški inštitut. Dokument smo
posredovali konec oktobra 2020. 12. 11. 2020 je predsednik sodeloval na 27. nujni seji Odbora
za  izobraževanje,  znanost,  šport  in  mladino  DZ.  Glavna  točka  seje  je  bila  obravnava
dopolnitev  Zakona  o  šolski  prehrani.  19.  11.  2020  je  predsednik  sodeloval  na  210.  seji
Strokovnega sveta za splošno izobraževanje. 20. 11. 2020 so predsednik, podpredsednik in
tajnik ZASSS sodelovali na zasedanju Generalne skupščine EPA (preko aplikacije Zoom). 25.
11. 2020 so se predstavniki ZASSS sestali s predstavniki NIJZ. 8. 11. 2020 sta predsednik
podkrvavškega  aktiva  in  tajnik  ZASSS  sodelovala  na  srečanju  Sveta  Centra  za  varnejši
internet.  18.  12.  2020 je  predsednik  ZASSS sodeloval  na  sestanku MIZŠ,  na  katerem je
ministrica predstavila idejo o podpisu Izjavo skupnem prizadevanju za varno vračanje otrok,
učencev in dijakov v vrtce in šole. 28. 12. 2020 smo poslali  dopis predsednici Odbora za
izobraževanje, znanost, šport in mladino, kot odziv na vabilo za udeležbo na seji, ki se je ni
udeležil noben predstavnik ZASSS. 6. 1 2021 je predsednik sodeloval na posvetu predsednika
Vlade RS z deležniki v šolstvu. Povod za posvet je bil poziv MIZŠ k podpisu Izjave skupnem
prizadevanju  za  varno  vračanje  otrok,  učencev  in  dijakov  v  vrtce  in  šole.  4.  2.  2021  je
predsednik sodeloval na okrogli mizi Inštituta dr. Antona Korošca z naslovom Šola na daljavo
- Česa smo se naučili o šolskem sistemu? Posvet Šole za ravnatelje z naslovom Sodelovanje z
družinami in vloga ravnatelja, ki je bil napovedan za 11. 2. 2021, na katerem bi predsednik
ZASSS sodeloval s prispevkom Pogled staršev na sodelovanje s šolo, je bil prestavljen zaradi
premajhnega števila prijavljenih. Nadaljevalo se je obširno sodelovanje z mediji. ZASSS je za
medije  zanesljiv  vir  -  tudi  zato,  ker  posredujemo  uravnoteženo  informacijo  in  se  ne
opredeljujemo le za eno stran. V zvezi s poročili delovnih skupin velja izpostaviti aktualno
poročilo Računskega sodišča, ki je v reviziji sistema dela z nadarjenimi učenci in dijaki in
sistema šolskih tekmovanj v letu 2017 ocenilo, da Ministrstvo za izobraževanje, znanost in
šport ter Zavod Republike Slovenije za šolstvo nista bila učinkovita na tem področju. Ob robu
te informacije pojasnilo, da je bil  ob ustanovitvi DS za področje posebnih potreb eden od
namenov tudi  pokrivanje  področja  nadarjenih,  vendar  se  je  v  nadaljevanju več pozornosti
posvetilo področjema inkluzije in prilagojenih programov. Glede skupine za sistem kakovosti
informacija, da so na MIZŠ povsem opustili idejo, da bi predstavnika ZASSS vključili v Svet
za kakovost in evalvacije. Delovna skupina za učna gradiva pripravlja analizo cen delovnih
zvezkov, so pa uspeli urediti enotno tabelo, v kateri so vsi podatki, ki smo jih zbrali od leta
2011, kar je več kot dobrodošlo. Imeli smo tudi razpravo o učnih načrtih v času epidemije, ki
so ostali enako obsežni. Učitelji imajo možnost, da količino snovi omejijo. V pripravah na
šolsko leto 2020/21 so v Z RS za šolstvo digitalizirali UN in jih objavili na spletu. Vsebine so
z barvno lestvico opredeljene po prioritetah. Učitelji so lahko avtonomni tudi do te mere, da se
ne seznanijo z učnimi načrti. Na koncu smo še ugotovili, da je se prepogosto v javnosti zaznati
razprave, ki posplošuje celotno skupino staršev na podlagi odzivov posameznikov.

Glede delovanja aktiva v tem obdobju je Jana Tomazin poročala, da je oblikovala google skupino
aktiva (assosdkr@googlegroups.com) in nov e-mail aktiva (assosdkr@gmail.com). V aktivu smo tudi
razpravljali o razvažanju hrane v času šolanja od doma. Zaradi velikega obsega službenih obveznosti v
tem času ni utegnila prepošiljati pošte, ki jo je prejemala od Koordinacije, poleg tega je ocenila, da
morda okrožnice, ki jih prejme, niti niso tako pomembne, da bi jih preposlala članom aktiva, saj so
bile  naslovljene  na  šole.  Špela  Grčar  si  želi,  da  se  okrožnice  pošiljajo,  ker  morda  dobimo  prej
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informacijo, kot jo pošlje šola. Predlaga, da se še naprej vodi demokratična razprava o vseh temah.
Osnovna orientacija zveze je, da delujemo od spodaj navzgor, zato je debata dobrodošla in predlaga,
da se pošta, ki jo dobi predsednica od Koordinacije, še vedno prepošilja aktivu. Aleš Božnik meni, da
seznanitev  z  okrožnicami  pomagajo  pri  komunikaciji  s  šolo,  tudi  posredovanje  okrožnic  naprej
predstavnikom oddelkov kaže na to, da ZASSS deluje, čeprav tega ne berejo vsi starši.  Tudi Igor
Zemljič se strinja s pošiljanjem okrožnic, Anton Meden pa pojasni, da so bile okrožnice leta nazaj bolj
kot ne skrivnost, kasneje so bile objavljene na spletni strani, zdaj spet ne, poleg tega pa jih je težko
najti, ker so zdaj spletne strani ministrstev na enotnem na državnem portalu in prejšnje povezave ne
delujejo več, iskanje novih lokacij za določene vsebine pa velikokrat ne da rezultatov.

Špela Grčar je vprašala, zakaj se ZASSS ni odločil za organizacijo konference in zasedanja Generalne
skupščine EPA. Anton Meden kot predsednik ZASSS pojasni, da ta hip predvsem ni zagotovil, da bi
lahko jeseni dosegli enega glavnih ciljev organizacije takega dogodka, to je dovolj številčna slovenska
udeležba, poleg tega bomo v tem času izvolili  novo predsedstvo in morda ni prav, da mu še pred
izvolitvijo  naložimo tako veliko odgovornost.  Špela  Grčar  še  vpraša,  zakaj  so nas  na ministrstvu
izločili iz kakovosti? Anton Meden pove, da vključitev ZASSS v Svet za kakovost in evalvacije nikoli
ni bila zagotovo obljubljena, je pa težava tudi v tem, da se ministri pogosto menjajo in z njimi tudi
državni  sekretarji  ter  direktorji  direktoratov.  Tako se  moramo vedno na novo predstaviti,  izkazati
dobronamernost in smiselnost vključevanja predstavnikov ZASSS, kar vedno zahteva čas. V ta namen
bo po aprilski skupščino novo vodstvo predlagalo ministrstvu predstavitveni sestanek.

Ad 3) Priprave na zasedanje Skupščine ZASSS, ki bo 10. 4. 2021

Ad 3.1.) Določitev treh delegatov za zasedanje Skupščine ZASSS

Na zasedanju Skupščine ZASSS ima naš aktiv tri glasove. Delegati aktiva bodo:
1. Jana Tomazin
2. Aleš Božnik
3. Špela Grčar.

Metod Pogačnik se želi zasedanja Skupščine udeležiti kot udeleženec.

Če bo zasedanje v živo, bo to na OŠ Cerklje na Gorenjskem.

Ad 3.2.) Izpolnitev članskega obrazca 2021

Pri izpolnjevanju obrazca smo razpravljali:
– ali bi imel naš aktiv spletno stran

Aleš Božnik meni, da se mu stran ne zdi smiselna, bolje, da je ZASSS stran bolj ažurirana, kar podpira
tudi Špela Grčar in dodaja, da bi morala biti stran bolj uporabniku prijazna. Anton Meden pojasni, da
se na ZASSS strani lahko objavijo (preko tajnika) zapisniki ali druge novice aktiva. Dogovorimo se,
da bo predsednica pošiljala zapisnike na ZASSS, obenem pa bo poslala tudi starejše zapisnike, ki še
niso objavljeni.

– ali  dodamo  elektronske  naslove  podpredsednikov,  da  bosta  spremljala  dogajanja  in  se
vključila, če bo predsednici zmanjkalo časa ali bo obseg dela prevelik

Aleš Božnik kot podpredsednik se strinja, če bo komunikacija med predsednico in podpredsednikoma
dovolj  dobra, da se ne bomo spraševali,  kdo bo odgovarjal/prepošiljal.  Tudi Katarina Sitar  Šuštar,
druga  podpredsednica,  se  je  strinjala  z  objavo  njenega  elektronskega  naslova  (Špela  Grčar  jo  je
vprašala po telefonu med sejo).

– zakaj v aktiv niso vključeni sveti staršev srednjih šol
Anton Meden pove, da je praksa pokazala, da je ZASSS bolj za osnovno šolo in vrtce, ki so del šole,
za srednje šole se je vedno govorilo, da bi morala biti posebna zveza, ker so vsebine in okoliščine
različne. Špela Grčar pove, da zakon ne ločuje šol in misli, da imajo osnovne in srednje šole več
skupnih točk, zato morda sekcija za srednje šole. Cirius ima srednjo šolo znotraj istega zavoda kot
osnovno šolo. 

– kakšni bodo vplivi epidemije oziroma dela od doma na otroke



Špela Grčar in Aleš Božnik menita, da je treba zagotoviti posredovanje informacij o dejanskem znanju
in obdelanem učnem načrtu po vertikali. Morda bi morala nastati na nivoju ministrstva analiza, ki bo
vsebovala tudi predlog, kdo bo pokril manjko.

– delovanje šolskega sklada
Špela Grčar predlaga, da se izvede zoom seminar o šolskem skladu.

– poznavanje pristojnosti, ki jih imajo predstavniki oddelkov
Špela Grčar predlaga, da se na delovni skupini ZASSS naredi dokument o pristojnostih predstavnikov
oddelkov v Svetu staršev, saj veliko predstavnikov oddelkov ne ve, kakšne pristojnosti ima, kaj naj
počnejo, itd. Morda bi lahko bile zajete tudi dobre prakse. Jana Tomazin je glede tega dokumenta
skeptična,  ker bomo morda na tak način odvrnili  potencialne predstavnike od sodelovanja v svetu
staršev, ko bodo videli, kakšne pristojnosti oziroma obveznosti imajo.

– zbiranje cen kosil
Anton Meden ne vidi, kaj bi dosegli z zbiranjem cen kosil. Špela Grčar vpraša, ali smo kdaj skušali
doseči, da bi bila kosila obvezna tako kot malica? Ker sedaj, ko je to del tržne dejavnosti, so kosila
nekvalitetna. Če bi država določila, da morajo imeti kuhinjo, potem bi občina to morala zagotoviti.
Igor Zemljič pove, da so ostanki hrane veliki, kar je morda povezano s kakovostjo hrano, kuhinje so
razdelilne,  malo  je  lastnih  kuhinj.  Anton  Meden  pojasni,  da  za  infrastrukturo  šole  skrbi  občina,
ministrstvo se s tem ne bo ukvarjalo, po svetu otroci nosijo hrano od doma, dobra praksa je, da se na
šoli  ustanovi  skupina za prehrano, ki  rešuje nezadovoljstvo s prehrano,  kupuje naj  se pri  lokalnih
dobaviteljih.

Ad 3.3.)  Oblikovanje  predloga kandidatov za  letošnje  volitve  vodstva ZASSS (predsednik in  dva
podpredsednika v naslednjem dveletnem mandatu)

Jana  Tomazin  pove,  da  Anton  Meden  ne  bo  več  kandidiral.  Koordinacija  je  pozvala  Aktive,  da
predlagajo kandidate. Koordinacija si bo, ne glede na to, kdo bodo novoizvoljeni, prizadevala, da bodo
delovali skupaj kot družina, saj je dela veliko, časa pa vedno manj.

Navzoči za podpredsednico ZASSS predlagajo Jano Tomazin.

Špela Grčar si želi, da bi bil predsednik še vedno Anton Meden, ki ji pojasni, da si on tega ne želi več,
ker je Zvezi v 10 letih vodenja dal, kar je lahko in je zaradi prihodnjega razvoja ZASSS potrebna
menjava vodstva, ki bo prinesla novo dinamiko, sveže ideje, nove pristope. 

Ad 4) Vnos skupnih nabavnih cen DZ

Do sedaj je sedem šol našega aktiva vneslo cene, Metod Pogačnik jih bo sedaj, ko je izvedel, da cene
lahko dobi od knjižničarke, ki je vodja učbeniškega sklada, vnesel takoj, ko jih dobi.

Na OŠ Venclja Perka Domžale imajo manj delovnih zvezkov, ker delajo na pismenosti.

Naloga svetov staršev je, da šoli predstavijo cene delovnih zvezkov, ki jih imajo na drugih šolah, in s
tem poskusijo spodbuditi  temeljit  razmislek in v dialogu z učitelji  iskati  poti  racionalizacije učnih
gradiv ob nezmanjšani (ali celo povečani) kakovosti pouka.

Špela  Grčar  pove,  da  so  imeli  delovni  zvezek  za  gospodinjstvo,  po  analizi  uporabnosti  (kljub
avtonomiji učiteljev) so ga po nekaj letih umaknili. Morda si starši lahko razdelijo delo in pregledajo
na koncu leta izpolnitev delovnih zvezkov.

Aleš Božnik vpraša, če ima kdo izkušnje glede kvalitete delovnega zvezka? Špela Grčar pove, da je
pisala na založbo Rokus Klett, kjer so ji obljubili, da bodo določeno nejasno nalogo črtali iz delovnega
zvezka. Določeni delovni zvezki so pomanjkljivi ali z napakami.



Jana  Tomazin  bo  aktivu  poslala  povezavo do  priporočil  za  izbiro  učbenikov in  kompletov  učnih
gradiv,  ki  so  sicer  za  šolsko  leto  2017,  vsebujejo  tudi  analizo,  ki  se  v  naslednjih  letih  ni  dosti
spreminjala.

Ad 5) Seznanitev z nalogami delovnih skupin ZASSS in razmislek o morebitnih članih v delovnih
skupinah (za naslednje šolsko leto)

Jana Tomazin je z vabilom na sejo posredovala predstavitveno gradivo, da bodo predstavniki lahko do
naslednjega šolskega leta seznanili tudi predstavnike staršev v svetu staršev o vsebini delovnih skupin
in morda našli koga, ki bi aktivno sodeloval v določeni skupini. Aleš Božnik je povedal, da bo na eni
od prihodnjih sej vprašal, če je kdo za sodelovanje.

Ad 6)
Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks

Aleš Božnik vpraša, ali je bilo med epidemijo veliko dela na relaciji starši - šola? Jana Tomazin in
Špela Grčar povesta, da ne, starši so se, če že, obrnili na razrednike in svetovalne službe. Špela Grčar
doda, da so na seji sveta staršev uvedli pol ure pred priključitvijo predstavnikov šole debato o tem,
kako je na šoli, da to predsednica potem povzame za vodstvo šole. Vsi sodelujoči so se strinjali, da so
šole odzivne. Nekatere šole so dale anketo o zadovoljstvu.

Na vprašanje Jane Tomazin, ali kdo ve, če je njihova šola v prejšnjem koledarskem letu poslovala
negativno, je Špela Grčar odgovorila, da je bila njihova šola prejšnja leta dokaj uspešna, zato so v
plusu, tudi Igor Zemljič potrdi, da je njihova šola poslovala pozitivno.

Ad 7)
Razno

Ni bilo vsebine.

Zapisala:
Jana Tomazin

Jana Tomazin
predsednica ASSOŠDKR


